



Dagsorden og referat

Dato:

Tirsdag d. 6. maj 2025

Tid:

Kl. 17.00-19.30

Sted:

Gjør Skole – personalerum

Mødedeltagere:

Jannie Kristensen, Susanne E. Westergaard, Pia Skafte, Mads Gadeberg Jensen, Louise Gadeberg, Katrine Højen, Anders Palsgaard, Lisbeth Mosberg, Ida Leonora, Ida Stidsborg Starcke og Anders Bødker Holm

Fraværende:

Referent: Ida Stidsborg Starcke

Ordstyrer: Susanne Westergaard

- Punkter til eventuelt – skriv til Anders hvis I ønsker punkter på under eventuel.

Forberedelse: Læs sprogpolitik og samarbejdsaftale mellem hjemmet og Gjør Skole og SI

	Emne	Formål med punktet (hvad skal vi udrette?)	Proces D: drøftelse I: information B: beslutning	Varighed	Beslutning (referat – hvem gør hvad)
1.	Sommermarked	Videre planlægning og koordinering af sommermarked	D I B	30 min. Kl. 17.00-17.30	Der løftes spørgsmål hvorvidt der til sidste møde blev besluttet, at loppemarkedet erstattede tombolaen. Der er enighed om, at det ikke er tilfældet og at tombolaen består. Der er samlet data fra sidste år, således det relativt let ville kunne tilgås ift. hvem der gerne vil donere gaver til tombolaen. Der stilles forslag til, at man melder sig til opgaver gennem interessefelt. Den foreløbige fordeling: Madhold (pølser): Mads, Katrine - Der betales på forhånd for pølser og brød (evt. kartoffelsalat) via mobilepay. (Der vil ligeledes være mulighed for at tilkøbe på dagen). Tombolaen: Mads fordeler hvilke steder der kan indsamles, og hele bestyrelsen får mellem 10-15 sponsorer, som de skal spørge og afhente. Louise står for den efterfølgende koordinering. Kage: Susanne står for at efterspørge kagebager. Der skal laves en kaffe/kage bod og så en slushice/sodavand bod - Skal koste 2 klip

					- Susanne spørger til tidligere aftaler der har været omkring soft og maskine Loppemarked: - Anders P. foreslår, at et par af skolens personale kunne stå for at indsamle og organisere et loppemarked i ugen op til sommermarked. - Ida L. tager forslaget med retur til lærerne Der spørges om der evt. kunne laves et sponsorløb eller børnekunst fra personalets side for at samle penge ind. - Lisbeth og Ida koordinerer med personalet. - Vi foreslår umiddelbart personalet, at man kunne lave sponsorløb om onsdagen og så kunst dag om torsdagen.
2.	Timefordelingsplan og temadage skoleåret 25/26	Formål er at genbesøge timefordelingsplanen, da der er lavet nogle justeringer grundet nyt initiativ vedr. temadage og forpligtigelser i forbindelse med special pædagogiskbistand.	D B	20 min. Kl. 17.30-17.50	Anders har justeret i timefordelingsplanen siden sidste gennemgang. Der er ugentligt reduceret med to dansklektioner, en matematiklektion, én natur/teknik lektion, én kristendom lektion og én engelsk lektion – disse fag vil fremadrettet udgøre de læringstemadage, som er planlagt én ugentlig dag i skoleåret 2025/2026. Her ville der være plads til flow og fordybelse og med mulighed for at tage på tur. Derudover minimeres skiftene ligeledes for børnene og der vil være mulighed for mere selvbestemmelse. 0. klasse er ikke en del af temadagene. Lærerne har været medbestemmende omkring hvilke fag de havde set fordel i at konverter til temadage. Ida L. tager forslaget om at bytte madkundskab ud med de engelskfaglige lektioner for 5.-6. klasse som temadage med tilbage til lærerstaben.

					Det kræver et ændret mindset omkring lærergerningen, når man arbejder med temadage og det kommer forhåbentlig børnene til gode. Der hentes inspiration fra Ørebroskolen og SI og der vil være muligt at få en medarbejder ud som inspirationskilde
3.	Pause			15 min. Kl. 17.50-18.05	
4.	Samarbejdsaftale mellem forældre og Skole og SI	Drøftelse af udkast.	D	35 min. 18.05 – 18.40	Sidste møde drøftede vi, at der skulle laves en forventningsafstemning for forældre. For ledelsen har det givet mere mening at lave en samarbejdsaftale, så vi indbyrdes har nogle forventninger ind i samarbejdet og at vi samlet læner os ind over bordet. Der stilles spørgsmål til om aftalen kun henvender til skolen eller også SI'en. Der vurderes, at aftalen er lidt generisk. Det kunne være fint, at man fik givet eksempler på f.eks. det fælles børnesyn og hvordan vi konkret gør her på Gjøl. Man kunne evt. lave aftalen som en lille folder, som ikke står alene, men f.eks. sammen med vores fælles børnesyn. Det ville være nemmere for forældrene at koble sig, hvis der var konkrete eksempler på, f.eks. det trykke samarbejde omkring overgangen, hvor SI'en deltager i morgensang på skolen. Derudover er det vigtigt at tænke ud, at det at man som forældre altid skal komme til personalet eller ledelsen, hvis man undrer sig over noget. Fra ledelsen er det set mere som et dynamisk redskab til at etablere det tidlige samarbejde, udvikle og genbesøge de samarbejdsforpligtelser der ligger i den ved f.eks. opstartsmøder, overlevering osv. Det vigtigste er, at man

					møder hinanden i en nysgerrig dialog. Konkret ønskes der noget mere fyldestgørende på de tre øverste pullets. For nogen ville det give mening af lave én aftale for vuggestuen, én for børnehaven og én for skolen – men det er vigtigt for ledelsen og personalet, at vi er ét hus. Vi aftaler, at kommentarer fremsendes til Anders og Ida senest 14 dage inden næste bestyrelsesmøde (d. 29/5), således de kan lave justeringer/forbedringer og så genbesøger vi aftalen igen på næste bestyrelsesmøde
5.	Økonomi	Gennemgang af økonomi på skole og Sl.		20 min. Kl. 18.40 – 19.00	Lige nu er der et mindre underskud på skoledelen, som er opstået på baggrund af visiteringer til specialområdet, hvilket som bekendt har betydet der skulle udpeges en overtallig. Der har været en del besparelse på transaktionsomkostninger da der i stedet blev tale om en frivillig forflyttelse. Sl'ens økonomi ser for nu rigtig fin ud. Der er stigende børnetal i vuggestuen hvilket kontinuerligt er en økonomisk joker. Det vil formentligt betyde, at der skal regnes på en ansættelse og derudover kommer der formentligt også en stor post i etablering af et nyt køkken. Budgettet er godkendt.
6.	Sprogpolitik	Drøftelse og beslutning vedr. ny sprogpolitik. Den er godkendt på MED-udvalget.		20 min. Kl. 19.00 – 19.20	Som sprogpolitik er skrivelsen godkendt. Der skal tilføjes en sætning om, at helt grundlæggende er overliggeren: - Vi taler ordentligt og pænt til og om hinanden! Linket i dokumentet er forældet og skal derfor opdateres.
7.	Punkter til kommende møde			5 min. Kl. 19.20-19.25	Der forventes, at vi til dette møde skal lave høringssvar omkring kommunalt budget 2026 Opfølgning på samarbejdsaftalen mellem forældre og Gjør

					Skole og SI
8.	Evt.			5 min. Kl. 19.25-19.30	Fotografering? - Lise Rødbro har kontaktet Gjøøl Skole og SI med henblik på fotografering – ledelsen ønsker bestyrelsens inputs på hvorvidt der skal tilbydes fotografering hvert år. - Da Lises fotografering ikke er så opstillet giver det ikke personalet ekstra arbejde, men bliver nærmere leg på legepladsen. Derudover er det gratis for skolen, at hun kommer, ligesom der ikke er købetvang. Bestyrelsen ønsker at fortsætte med at Lise Rødbro. Der er nysgerrighed omkring sikringen af fagligheden omkring overgangen fra Gjøøl Skole til Biersted. Ledelsen tager nysgerrigheden med videre til et samarbejds møde med Biersted Skole Principperne omkring anvendelsen af digitale medier skal fortsat ikke ses som regler, men tværtimod som opfordring til dialog.

Vi ser frem til en god og konstruktiv dialog
Vel mødt!

Bedste hilsner
Susanne E. Westergaard og Anders Bødker Holm